
Algemene vergadering SAR dd° 05/12/2016 

Aanwezig : Jozef Malfait, Lieve Dierckx, Frans Donkers, José Appels, Rosette Broeckx, Cinne 
Jonghbloet, Vera Geerts, Emma Peeters, Diane Verdick, Lia Dielis, Clarisse Matheussen, Luc 
Swerts,Peter Segers, Tania Huybrechts, Annie Leysen, Wim Gilis; 
 
Veronschuldigd : Maria Lauwers, Elly Quadflieg, Frans Vanmechelen, Frans Portael, Maria Sels, 
Bernard Hagen, Josée Van Otten, Eddy Maes, Leen Mostmans, Loes Naegels, Walter Janssen, Johan 
Verheyen, Godelieve Govaerts; 
 
1.Verwelkoming. 
 
2.Uiteenzetting “de Ark”. 
 
Mevrouw Griet Braekmans (Projectleider) en Mevrouw Angela Buico (teamleider klantendienst) 
gaven een korte uiteenzetting over de voorwaarden waaraan kandidaat-huurders moeten voldoen 
en welke de eisen zijn die door de woonmaatschappij worden opgelegd. 
Zo worden steeds de inkomsten van 3 jaar terug aangerekend en streeft men er steeds naar een zo 
rationeel mogelijke bezetting van de woningen te krijgen (het aantal mensen in het gezin bepaalt 
mee op welke woning men recht kan hebben (vb. aantal slaapkamers). 
Omdat er wordt samengewerkt met 11 andere huurgemeenten bestaat het toewijzingscomité ook 
uit afgevaardigden van de verschillende gemeenten;  
Er wordt afgesproken dat er hierover een artikel zal verschijnen in de Binkse Weetjes (Binkenpost). 
Luc Swerts zal hiervoor de nodige stappen doen. 
Zie ook PPT- presentatie…. 
 
3.Goedkeuring vorig verslag dd° 10/10/2016. 
Geen opmerkingen. 
 
4.Aanvullend werken tussen Dinamo en overige seniorenverenigingen. 
 
Mevrouw Bieke Suykerbuyck en de Heer Louis Michielsen gaven een korte toelichting over de 
werking van Dinamo en stelden dat het zeker niet de bedoeling was van Dinamo om de andere 
seniorenverenigingen leden en/of vrijwilligers af te nemen maar dat, aangezien zij bepaalde taken 
hebben opgelegd gekregen door de overheid, zij daardoor ook over meer middelen beschikken om 
activiteiten uit te bouwen. 
Zij waren wel akkoord dat er, naar de toekomst toe, meer en betere afspraken dienden te worden 
gemaakt (vb. bij het huren van zaaltjes de agenda sneller doorgeven).  
Het gesprek werd als positief ervaren. 
 
5.Matinees. 
 
Er werd een tijdje geleden al een gesprek gevraagd om verdere afspraken te kunnen maken i.v.m. 
kaartenverkoop, uit-pas, enz….  
Schepen Segers gaf te kennen dat er kortelings een convenant zal worden afgesloten met Het Gevolg 
en dat de voorwaarden voor seniorenvoorstellingen hierin zouden kunnen besproken worden. 
Men stelde eveneens dat de prijs van een voorstelling,bij gebruik van de uit-pas, diende vermeld te 
worden op de affiches. 
 
 



6.Turnhout by night. 
 
Op 21 januari gaan er in Turnhout avondwandelingen door. Dit jaar wordt er eveneens, bij wijze van 
experiment, een seniorenwandeling ingelegd. Deze zal vertrekken op het boomgaardplein en loopt 
doorheen de ganse otterstraat met onderbrekingen aan de kapel en aan het Gevolg (zang en big 
Band). Men vraagt hiervoor vrijwilligers die de tocht willen meemaken. Er wordt gestart om 17.00 
uur. Reeds een drietal personen hebben zich opgegeven. 
 
7.Proefzwemmen. 
 
Op 29 januari 2017 gaat er een proefsessie door voor zwemmers in het vernieuwde zwembad. 
Hiervoor vraagt men een tiental senioren die alle facetten van het zwembad kunnen uitproberen 
(kluisjes, kleedruimtes, watertemperatuur, enz…). Reeds 6 personen gaven zich op. Het zwemmen 
zelf gaat door van 10.00 tot 12.00 uur….. 
 
8.Stadsmonitor. 
 
Op 21 december 2016 worden de mensen die zich opgegeven hebben om de formulering van de 
vragen van de stadsmonitor na te kijken, verwacht in zaal ’t Hert op het stadskantoor om 13.30 uur. 
Dit zou een 2-tal uurtjes in beslag nemen. 4 personen geven zich hiervoor op. 
 
9.Seniorenwandeling aan Klein Engeland. 
 
Deze wandeling wordt door de proefwandelaars als niet toegankelijk ervaren. Niet alleen omdat er 
bij regenweer niet door te komen is, maar eveneens en zeker omdat er op de ganse oppervlakte 
slechts 4 banken staan, die dan nog niet geschikt zijn voor senioren (te laag). 
Dit onderwerp zal van dichtbij gevolgd worden door onze eigen werkgroep, mogelijk in 
samenwerking met de werkgroep toegankelijkheid. 
 
10.Geheugenkoor. 
 
Vanuit het geheugenkoor (Albert Van Dyckstraat) komt de vraag om een optreden van het koor 
financieel mee te ondersteunen. Doordat zij in 2016 reeds een zeer succesvol optreden hadden in de 
tuinzaal van de Warande, mikken zij nu op een grotere zaal. 
Omdat de Warande niet gebruiksklaar is, zou de Kuub een alternatief kunnen zijn. 
Hoewel de SAR niet negatief staat tegenover dit voorstel dient toch eerst te worden nagegaan of wij 
als vereniging, gebruik kunnen maken van het gunsttarief. Indien dit niet kan worden de kosten te 
zwaar en zal er uitgekeken moeten worden naar een andere locatie. (vb. refter A.Van Dyck, …..) 
Dit optreden zou kunnen geprogrammeerd worden in het kader van de week van de senior, maw. de 
derde week van november 2017. 
 
11.Rondvraag. 
 
-Kan er aan de sportdienst gevraagd worden waarom er geen seniorenuren in het zwembad voorzien 
zijn ? En indien die er wel zijn, welke die dan zijn ? 
-SIEL : Sant in eigen land. Uitstappen die georganiseerd worden voor senioren. Niet gratis. 
Organisator : Mevrouw Van Deuren L., 014/37.92.06 (voor verdere inlichtingen) 
-10 en 11 december : multiculturele kerstmarkt in St.Victor. 
-Kan er medewerking verleend worden aan het terugkrijgen van de busdienst in Zevendonk ? 
De evaluatie van de Binkenbus volgt nog. Dan kan er nog actie volgen, al zal er weinig aan te doen 
zijn… 



Op 17 december is er een kerstconcert op de Grote Markt : hoe moeten de mensen thuis geraken die 
geen wagen hebben ? 
-De verslagen van de SAR dienen nog op de website te worden gezet. Dit zal nagekeken worden. 
 
Hierna sloot de voorzitster de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


